
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 25. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 639
Det har længe været et stort bornholmsk ønske, at der bliver tilført ekstra færgekapacitet 
til især godstransport, da varer/gods i mange tilfælde kommer for sent til Bornholm, lige 
som det kan være vanskeligt at drive virksomhed ud af Bornholm, da man ikke kan være 
sikker på, at man kan få varer til eller fra øen, jf. artiklen ”BHS-direktør: Vi har brug for en 
decideret godsfærge – og Hammershus er for lille” fra Bornholms Tidende den 24. august 
2022. Hvordan vil ministeren imødekomme Bornholms ønske?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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